
Schriftelijke vragen D66 ex artikel 38 van het RvO inzake de Haarlemse Monumentale 

Bomenlijst 2007,  

Haarlem, 25 maart 2007.  

Geacht college,  

 

Als onderdeel van de Verordening op de Houtopstanden heeft het college onlangs de 

Haarlemse Monumentale bomenlijst 2007 vastgesteld. Om een koppeling te kunnen maken 

met de kapverordening, (bouw)vergunningen en bestemmingsplannen is op basis van deze 

inventarisatie de gemeentelijke bomenlijst opgesteld.Alle gemeentelijke bomen van tachtig 

jaar of ouder met een levensverwachting van minimaal 10 jaar zijn geïnventariseerd. 

 

Enkele jaren geleden is er op feestelijke wijze een bomenboek gepresenteerd aan de 

toenmalige wethouder.  

Is er sprake van dezelfde bomenlijst en zo ja, kunt u dan aangeven waarom de bomenlijst nu 

pas aan de Raad wordt gepresenteerd? 

 

Mochten de lijsten verschillend zijn, kunt u dan aangeven waar het verschil in zit? 

 

Als er sprake is van een actuele lijst waarop bomen staan met een levensverwachting van 

minimaal 10 jaar, hoe kan er dan een boom op staan (p.91) die ca. 1 ½  jaar geleden is gekapt, 

zonder dat herplant heeft plaats gevonden? 

 

De Haarlemse monumentale bomenlijst betreft in principe de bomen op openbare grond. 

Waarom deze beperking als de lijst bedoeld is om een koppeling te kunnen maken met 

kapverordening, (bouw)vergunningen en bestemmingsplannen? 

 

Is er een mogelijkheid om monumentale bomen, in navolging van monumentale panden, die 

zich niet bevinden in de openbare ruimte, op de lijst te krijgen? 

 

Waarom staan zijn er geen bomen op de lijst opgenomen die staan in de Griffietuin van het 

Provinciehuis? 

 

Heeft u de ambitie om bomen die op grond van de basisvoorwaarden aan de eisen voeldoen, 

maar zich bevinden op semi-openbare grond, spoedig op de lijst te krijgen? 

 

Op welke termijn kunnen wij een aanvulling op deze lijst verwachten? 

 

Kunt u aangeven welke bomen u graag op de lijst had geplaatst, maar omdat het geen 

zogenaamde gemeentebomen waren, er niet voor in aanmerking kwamen? 

 

Wie is er nu verantwoordelijk voor de bomen die wel zijn opgenomen in de registratie van 

‘Monumentale Bomen’ door de Bomenstichting, maar op deze lijst ontbreken? 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Louise van Zetten, Fedde Reeskamp, Dilia Leitner 

Fractie D66 



 

 


